

# 7天6晚 贵阳 贵州 黄果树瀑布 盘州 水城古镇 镇宁

酒店 4 星级

2 站购物站

行程特色 / 风味餐 农家风味 , 竹荪风味 , 土鸡风味 , 彝族风味 , 黄果树迎宾

**第一天 吉隆坡/昆明** (无餐)  
集合于吉隆坡机场, 飞往昆明。导游和司机接机后入住酒店休息。

**第二天 昆明-盘州 (高铁)** (早午晚餐)  
早餐后, 驱车前往**大洞竹海 (保证自费)**, 大洞竹海景区地处盘州东南部, 里面有个景点保护单位盘县大洞, 景点有分上下部分, 天和地, 天即时竹海也被人称为是云海, 地而是盘县大洞, 双方拥有“天然氧和避暑天地”雅称。接着我们将前往**妥乐古银杏树风景区**, 是世界上古银杏生长密度最高、保存最完好的地方。

**第三天 盘州-水城** (早午晚餐)  
于酒店享用早餐后, 我们驱车前往**乌蒙大草原+电瓶车 (推荐自费)**, 乌蒙大草原是西南地区海拔最高和面积最大的草原。然后前往**海坪千户彝寨+迎宾歌舞敬酒仪式**, 那里是由彝族所居住的地方, 那里的建筑物是将土墙、毛草、彝族图腾等传统彝族建筑风格融合到现代建筑中, 充分传承彝族人民的传统文化。

**第四天 水城-镇宁** (早午晚餐)  
早餐后, 我们将会前往**水城古镇 (保证自费)**, 水城古镇以“文化”和“山水”为主题, 注重保护着古镇独特建筑风格。然后我们将会前往**明湖国家湿地公园**, **明湖国家湿地公园**是六盘中心城区的重要生态屏障, 是乌江上流最重要的支流水城河的源头。接下去 我们将会前往 **神龙洞风景区 (推荐自费)**, 神龙风景区是个过于上万种琳琅满目的钟乳石的山洞。

**第五天 镇宁-黄果树-贵阳** (早午晚餐)  
早餐后, 我们将会前往**黄果树大瀑布+景区环保车 (保证自费)**, 黄果树大瀑布被列入世界吉尼斯世界记录, 被誉为世界上最大的瀑布群。接着我们前往**天星桥+缆车**, 天星桥位于黄果树大瀑布下游 7 公里处, 主要是观赏石, 树, 水的美妙结合。然后我们前往**陡坡塘瀑布**, **陡坡塘瀑布**位于黄果树瀑布上流一公里, 是最顶最宽的瀑布, 每当洪水来临, 瀑布会“轰隆”作响, 也被称为“吼瀑”。**水上石林**在黄果树瀑布下游 6 公里, 一部份在陆地和水中, 附近的“天星洞”和“银练坠潭瀑布”别具一格, 是石林景区重要组成部分。

**第六天 贵阳** (早午晚餐)  
早餐后, 前往**黔灵公园**, **黔灵公园**是一座综合性的游览公园, 公园幽静的山谷建有动物园, 有成群的灵猴和鸟类在此栖息。然后我们将会前往**甲秀楼**, **甲秀楼**在贵阳被誉为国家 AAA 级旅游景区。最后前往**青岩古镇**, **青岩古镇**原为军事要塞, 现在被建设为首批中国特色小镇, 还被誉为国家 5A 级旅游景区。

**第七天 贵阳-昆明-吉隆坡** (早餐)  
早餐后, 乘坐高铁返回昆明和乘搭国际航空返回吉隆坡。

**Day 1 Kuala Lumpur/Kunming** (-)  
Meet at Kuala Lumpur Airport and fly to Kunming. After the tour guide and driver pick up the plane, check in at the hotel.

**Day 2 Kunming-Pangzhou (High Speed Rail)** (BLD)  
After breakfast, drive to **Dadongzhuhai (Compulsory tour)**. Dadongzhuhai Seaview Area is located in the southeastern part of Pangzhou. There is a scenic spot to protect the Panxian Dadong. The scenic spots are divided into upper and lower parts. Tianhedi, Tianzheng Bamboo Sea is also People call it the sea of clouds, but the big hole in Panxian. Both sides have the nickname of “natural oxygen and summer resort”. Then we will go to the **Tuileo Ginkgo Tree Scenic Area**, which is the world's oldest ginkgo growing density and best preserved place.

**Day 3 Panzhou-Shuicheng** (BLD)  
After breakfast at the hotel, we drove to the **Umen Prairie + battery car (Optional tour)**, the Wumeng Prairie is the highest altitude and largest grassland in the Southwest. Then go to the **Sea Scale Qianhu Village + Welcome Song and Dance Toasting Ceremony**, where the Yi people live, where the buildings are integrated into the modern architecture.

**Day 4 Shuicheng-Zhenning** (BLD)  
After breakfast, we will go to the **ancient town of Shuicheng (Compulsory Tour)**. The ancient town of Shuicheng takes “culture” and “landscape” as the theme, and pays attention to the unique architectural style of the ancient town. Then we will go to **Minghu National Wetland Park**. Minghu National Wetland Park is an important ecological barrier in the downtown area of Liupan, the source of the most important tributary of the Wujiang River. Next we will go to **Shenlongdong Scenic Area (Optional Tour)**, Shenlong Scenic Area is a cave that is tens of thousands of stalactites.

**Day 5 Zhenning - Huangguoshu - Guiyang** (BLD)  
After breakfast, we will go to **Huangguoshu Waterfall + scenic green car (compulsory tour)**, Huangguoshu Waterfall is listed in the world Guinness World Record, known as the world's largest waterfall group. Then we went to the **Star Bridge + Cable Car**, which is located 7 kilometers downstream of the Huangguoshu Waterfall. It is mainly a wonderful combination of stone, tree and water. Then we went to the **Tupotang Waterfall**. The Tupotang Waterfall is located one kilometer above the Huangguoshu Waterfall. It is the widest waterfall at the top. Whenever the flood comes, the waterfall will “bang” and is also called “吼 Waterfall”. The water stone forest is 6 kilometers downstream of the Huangguoshu Waterfall. Some of them are on land and in the water. The nearby “Star Cave” and “Silver Lianhuan Waterfall” are unique and are an important part of Shilin Scenic Area.

**Day 6 Guiyang** (BLD)  
After breakfast, head to **Qianling Park**, a comprehensive sightseeing park with a zoo in the quiet valley of the park, where groups of monkeys and birds perch. Then we will go to **Jiaxiu Building**, which is known as the national AAA tourist attraction in Guiyang. Finally, I went to **Qingyan Ancient Town**. Qingyan Ancient Town is also known as the national 5A level tourist attraction.

**Day 7 Guiyang - Kunming - Kuala Lumpur** (B)  
After breakfast, Return to Kunming with train and return to KL by International Airline.



## 保证自费项目

黄果树大瀑布+景区环保车+大洞竹海+水城古城 RMB500/人

HUANGGUOSHU WATERFALL + ECO CAR + DADONG ZHUHAI + SHUICHENGGUZHEN RMB500/PAX

## 推荐自费

乌蒙大草原+电瓶车+神龙洞景区+青岩古镇景区 RMB320/人

Wumeng Prairie + Battery Car + Shenlong Cave Scenic Area + Qingyan Ancient Town RMB320/PAX

## 我们的全包：

来回机场税, 燃油费及杂费, 中国签证, 全程导游 / 司机小费, 机场来回接送, 全程酒店住宿, 用餐, 景点门票

不含: 旅游保险

\*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为至。

\*本团将安排客人进入当地旅行社指定精品店, 如不进店团费另议。请向本公司职员询问详\*

Seremban HQ :  
No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000,  
Seremban, N.Sembilan, Malaysia.  
☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch :  
31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana,  
43300 Seri Kembangan, Selangor  
☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch :  
56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2,  
Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL  
☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch :  
39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,  
41200, Klang, Selangor.  
☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989